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Ärende: Inriktningsbeslut för Huddinge kommun - översiktsplan 2050 
 
Centerpartiet välkomnar den långsiktiga tidshorisonten till år 2050 för den kommande 
Översiktsplanen. Just med tanke på denna långsiktighet hade det dock varit önskvärt att tydligare 
inkludera utvecklingen i Stuvsta i prioriteringen i det första målet. Dels ingår Stuvsta redan idag i 
nuvarande Översiktsplans mål om att primärt växa ”genom förtätning i kollektivtrafiknära lägen”, 
dels sker det redan en spontan förtätning i Stuvsta som vi i Centerpartiet ser att kommunen 
tydligare behöver hantera. Ett sätt att göra detta, utan direkt koppling till detta ärende, är att 
kommunen tar fram en särskild utvecklingsplan för Stuvsta, något som Centerpartiet har föreslagit 
sedan tidigare. 
 
Förslaget till inriktning har samtidigt många förtjänster och själva processen fram till beslut har 
gett goda möjligheter till diskussion. Den nya inriktningen har ett särskilt mål för klimatpåverkan, 
vilket kommer att behövas i all samhällsplanering framöver. Vi välkomnar också kopplingen mellan 
naturresurser och hälsa samt att begreppet park har införts i förslaget. 
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